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Protokół 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Czeladzi 

w dniu 24 lutego 2011 

 
 
 
 
obecni 
 

stan radnych – 20 
obecnych      - 18 
 

 

 

Skład Rady Miejskiej: 

 

 

1. Zofia Bazańska   - obecna 

2. Krystian Dąbrowski  - obecny 

3. Krzysztof Francikowski  - obecny 

4. Ewa Fronczek   - obecna 

5. Marcin Gadecki   - obecny 

6. Ireneusz Gawroński  - obecny 

7. Janusz Gątkiewicz  - obecny 

8. Sylwester Iwanowski  - obecny 

9. Marian Kita   - obecny 

10. Teresa Kocot    - obecna 

11. Wiesław Konderak  - obecny 

12. Kamil Kowalik   - obecny 

13. Renata Malinowska  - obecna 

14. Andrzej Mentel   - obecny 

15. Jolanta Moćko   - obecna 

16. Marcin Musiał    - nieobecny 

17. Władysław Oczkowicz  - obecny 

18. Irena Owczarz   - obecna 

19. Dominik Penar   - nieobecny 

20. Marek Rajca   - obecny 

 
 

dot. pkt. 1 - porządku obrad sesji 

 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Otwieram VI sesję Rady Miejskiej zwołaną na podstawie ustawy o samorządzie gminnym 
witam wszystkich przybyłych gości. 
 
 
W sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  uczestniczyli 

Burmistrz Teresa Kosmala, Z –ca Burmistrza Jakub Szurdyga, Skarbnik Miasta Urszula 
Polak-Wałek, Sekretarz Miasta Dorota Bąk, Dyr. MZGK Robert Szczupider 
Prezes TBS Wiesław Krzysztof, Z –ca dyr. ZBK Maciej Bednarczyk, Dyr. MOPS Teresa 
Banaś, mieszkańcy 
 



 
 
 
 
 
 

dot. pkt. 2 - porządku obrad sesji 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Stwierdzam, Ŝe na sali sesyjnej jest wystarczająca ilość radnych do kontynuowania obrad. 
 

 

dot. pkt. 3 - porządku obrad sesji 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Zgłaszam poprawkę dot. wycofania pkt. przyjęcie protokołu z obrad sesji 3 lutego 2011. 
 
 
 

 

PORZĄDEK OBRAD  VI SESJI 

RADY MIEJSKIEJ  W CZELADZI 

 
1 Otwarcie obrad sesji. 
2 Stwierdzenie prawomocności sesji.  
3 Przyjęcie porządku obrad. 
 
4 Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 

 
5 Wnioski i interpelacje radnych: 

a).  przedstawienie wniosków i interpelacji  radnych  
b).  odpowiedzi  na wnioski  i interpelacje radnych.  
 
6 Wnioski i postulaty mieszkańców i innych podmiotów do Rady Miejskiej: 
    a)    przedstawienie do rozpatrzenia wniosków i postulatów  
    b)    odpowiedzi na przedstawione  wnioski i postulaty  
    c)    odczytanie i rozpatrzenie spraw kierowanych pisemnie do rozpatrzenia do Rady              
Miejskiej  
 
7 . Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 

Dotyczące zmian w budŜecie miasta na 2011r.:  
1).  Zmian w budŜecie miasta na 2011r 
Dotycząca:  
2).  w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce radnego, którego mandat wygasł. 
Dotyczące innych spraw zastrzeŜonych ustawami do kompetencji rady:  
3). w sprawie zaktualizowanego Programu Rewitalizacji Obszarów Miasta Czeladzi na 

lata  
2009- 2015 

3a). w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów i nagród 
sportowych oraz ich rodzaju i wysokości za osiągnięte wyniki sportowe 



3b).  w sprawie powołania zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów do nadania 
tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź oraz wniosków kandydatów do 
nagrody Miasta Czeladź  

Dotyczące przyjęcia ramowych planów pracy  
  3c).  w sprawie przyjęcia ramowego planu komisji Finansowo – BudŜetowej na 2011 rok 
  3d). w sprawie przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Czeladzi na  pierwsze półrocze 

2011 roku 
Dotyczące sprzedaŜy i zamiany nieruchomości:  
4). w sprawie sprzedaŜy działki nr131 k.m. 20 o pow. 207m 2 połoŜonej przy ul. 

Bytomskiej  
w Czeladzi  

5). w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Borowej w Czeladzi 
oznaczonej nr działki 32/1 k.m. 45 o pow. 372m 2 

6). w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Sienkiewicza w Czeladzi 
składającej się z działek  gruntu nr 65/18 i 65/25 k.m. 59 o pow. Łącznej 538m2 wraz 
z udziałem w prawie własności działek gruntu stanowiących drogę  wewnętrzną.  

7). w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Sienkiewicza w Czeladzi 
składającej się z działek  gruntu nr 65/12 k.m. 59 o pow. Łącznej 562m2 wraz z 
udziałem w prawie własności działek gruntu stanowiących drogę  wewnętrzną. 

8). w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Sienkiewicza w Czeladzi 
składającej się z działek  gruntu nr 65/13 i 6/7 k.m. 59 o pow. Łącznej 651m2 wraz z 
udziałem w prawie własności działek gruntu stanowiących drogę  wewnętrzną. 

9). w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Sienkiewicza w Czeladzi 
składającej się z działek  gruntu nr 65/11  k.m. 59 o pow. Łącznej 561m2 wraz z 
udziałem w prawie własności działek gruntu stanowiących drogę  wewnętrzną. 

10). w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Sienkiewicza w Czeladzi 
składającej się z działek  gruntu nr 65/20 , 65/26,65/29 k.m. 59 o pow. Łącznej 464m2 
wraz z udziałem w prawie własności działek gruntu stanowiących drogę  wewnętrzną. 

11). w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Sienkiewicza w Czeladzi 
składającej się z działek  gruntu nr 65/16 k.m. 59 o pow. Łącznej 503m2 wraz z 
udziałem w prawie własności działek gruntu stanowiących drogę  wewnętrzną 

11a). w sprawie sprzedaŜy działki nr 61 k.m. 21 o pow 197 m2    połoŜonej przy ul. 
Podwalnej w Czeladzi    

11b).  w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi 
oznaczonej nr działki 121 k.m. 25 o pow. 3540 m2 

11c).  w sprawie zamiany części działki nr 65/5 k.m. 59 połoŜonej przy. ul. Sienkiewicza 
będącej własnością osób fizycznych na działkę nr 6/4 k.m. 59 połoŜoną przy ul. 
Sienkiewicza stanowiącą własność Gminy Czeladź  

Dotyczące wydzierŜawiania nieruchomości :  
12). w sprawie przedłuŜenia dzierŜawy części działki nr 147/12 k.m. 13 o pow. 324 m 2 

połoŜonej  przy ul. Kombatantów w Czeladzi  
13). w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy działek nr : 11, 12, 13, 14 k.m 60  oraz 

działek nr: 6,7,8,9 k.m. 61 o łącznej pow. 6461 m2  połoŜonych przy trasie szybkiego 
ruchu DK- 86 w Czeladzi 

14). w sprawie wyraŜenia zgody na przedłuŜenie na czas nieoznaczony umowy dzierŜawy 
nieruchomości połoŜonych w Czeladzi przy ul. Katowickiej, Będzińskiej, Sportowej, 
ul. Wiejskiej, Betonowej i w pobliŜu ul. Przełajskiej i Grodzieckiej o łącznej pow. 
40 464m 2 

15). w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 272/4 k.m. 13 o pow. 225m 2 



połoŜonych przy ul. Ogrodowej w Czeladzi  
16). w sprawie przedłuŜenia dzierŜawy  części działki nr 1/7 k.m 45 o pow. 210m 2 

połoŜonej przy ul. Sikorskiego w Czeladzi  
17). w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 54/1 k.m. 13 opow. 278  

m2 połoŜonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi 
18).  w sprawie umowy dzierŜawy części działki nr 26 k.m. 31 o pow. 15 m 2 połoŜonej 

przy ul. Legionów w Czeladzi  
19). w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 1/2, 1/3 i 94/21 k.m. 19, o 

łącznej pow. 1831m2  połoŜonych przy ul. Staszica w Czeladzi  
 
 
8 Sprawy bieŜące (przesyłki do wiadomości  Rady Miejskiej, dodatkowe informacje i    
zapowiedzi)  
 
9 Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

 
Kto z państwa jest za przyjęciem porządku obrad 
 
Głosowanie 
 
za oczywistą większość głosów 
przeciw  
wstrzymujących 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Stwierdzam, Ŝe Rada Miejska przyjęła następujący porządek obrad. 
 
 

 

dot. pkt. 4 - porządku obrad sesji 

 
Radny Ireneusz Gawroński proszę o przerwę w celu zapoznania się z informacją 
Międzysesyjną. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Ogłaszam 15 przerwę  
 
wznawiam obrady po przerwie 
 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Teresa Kocot 
2. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz 
3. Radny Ireneusz Gawroński 
4. Radny Teresa Wąsowicz 



5. Burmistrz Teresa Kosmala 
6. Radca Prawny Borys Budka 
7. Radna Zofia Bazańska 
8. Radny Władysław Oczkowicz 
9. Radny Andrzej Mentel 
10. Radna Ewa Fronczek 
11. Dyr. MZGK Robert Szczupider 
12. Dyr. MOPS Teresa Banaś 

 
 

dot. pkt. 5 - porządku obrad sesji 

 
 
Radna Teresa Kocot: Nie jestem usatysfakcjonowana odpowiedzią straŜy miejskiej składam 
ponowną interpelację. Jakie są ceny zakupu działek na inwestycję Aleja Rodów Czeladzkich. 
Sprawa budowy parkingów w mieście. Proszę o informację na jakim etapie jest rozpatrzenie 
wniosku Pana Waldemara Malinowskiego. Sprawa budowy drogi do ul. Asfaltowej. 
 
Radny Andrzej Mentel: Mieszkańcy prosili aby pojawiła się informacja w budynkach, które 
są zarządzane przez Gminę, które budynki naleŜą pod ZBK a, które pod TBS. 
 
Radna Ewa Fronczek: Handlowcy z ul. 17 Lipca pytają mnie kiedy będzie tam 
doprowadzona nitka ciepłownicza. Mieszkańcy pytają o moŜliwość zwiększenia ilości, garaŜy 
przy ul. Grodzieckiej. Mieszkańcy ul. Waryńskiego chcą podjąć inicjatywę obywatelską dot. 
budowy miejsc parkingowych od strony ul. Asfaltowej, czy jest taka, moŜliwość. Jak wygląda 
sprawa przejmowania bloków przez TBS czy przejmuje całe bloki czy pojedyncze klatki. 
 
Radny Ireneusz Gawroński: UŜytkownicy, garaŜy zabudowanych na działce nr 1/9 k.t mapy 
45 to jest teren za danym budynkiem ośrodka zdrowia obecnie Ostoi na Piaskach 
proszą o wyznaczenie niezaleŜnego wyjazdu z owej działki. Proszę takŜe o zabudowanie  
przynajmniej jednego punktu świetlnego na tej działce. Proszę o wyznaczenie miejsca na 
przeniesienie około 10 garaŜy blaszanych w związku z inwestycją kanalizowania Oś. 
Józefów. Dwa lata temu robiliśmy ogrodzenie boiska na Piaskach od strony ul. Mickiewicza 
pojawiły się tam odpryski tynku. Proszę o dostarczenie ksera dokumentu, który przedstawiał 
pan dyr. Szczupider na ostatniej sesji dot. porozumienia Gminy z Spółką Restrukturyzacji 
Kopalń. Jaka jest liczba osób oczekujących na mieszkanie. Proszę o informacje na temat, 22 
Lutego Komisja Bezpieczeństwa wystąpiła z wnioskiem o zaakceptowanie propozycji komisji 
w uczestnictwie przy objeździe miasta członka tej komisji. Sprawa usytuowania znaku zakazu  
zatrzymywania się w czasie postoju na ul. Zwycięstwa. 
 
Radna Zofia Bazańska: Zwrócili się do mnie mieszkańcy ul. Moniuszki w sprawie remontu 
tej ulicy. Na oś. Musiała powstało dzikie wysypisko na wjeździe na te osiedle. Jak wygląda 
Sprawa nauczania zaocznego, czy zostało ono zlikwidowane w mieście. Kolejna sprawa 
dotyczy powołania na stanowisko doradcy do spraw aktywizacji majątku Gminy pana 
Andrzeja Świątka, czy pan Andrzej Świątek ma odpowiednie kompetencje do objęcia tego 
stanowiska. 
 
Radna Irena Owczarz: Proszę o informację w formie zestawienia na temat ilości i tematyki 
projektów wraz z aneksami do poszczególnych projektów inwestycyjnych w latach  
2006 – 2010. Wiśnia na ul. Trznadla grozi złamaniem się jest to drzewo , które nie owocuje. 



Od początku kiedy zaczęła się wymiana młodzieŜy do Francji co roku wyjeŜdŜał uczeń 
szkoły specjalnej, nie wiem dlaczego od dwóch lat nie ma takiej moŜliwości. 
 
Radny Władysław Oczkowicz: Jak wygląda sytuacja Szkoły nr. 7. W Gimnazjum nr. 3 
podobno ma być otwarte przedszkole proszę na ten temat więcej informacji. 
 
Radny Janusz Gątkiewicz: Chciałbym przypomnieć panu Szczupiderowi o oświetleniu na 
ul. Miłej. Klasy dla dorosłych w Zespole Szkół nr 2 i 1 zostały zamknięte z powodu małego 
zainteresowania, zostały przeniesione do Będzina. Poradnia psychologiczno – pedagogiczna 
została w tej sprawie podjęta uchwała intencyjna, będzie to powiatowa poradnia natomiast  
w Siewierzu, Sławkowie, Czeladzi będą filie. 
 
Dyr. MZGK Robert Szczupider: Pani Radna Kocot, pytała o budowę drogi, jeśli będą na to 
środki, zostanie zrealizowana ta inwestycja, przyłącze energetyczne do garaŜy to sprawa 
indywidualna, właścicieli garaŜy. UŜytkowanie garaŜy za ośrodkiem Ostoja, muszą być na to 
środki. Punkt świetlny na działce przy ul. Sikorskiego w ubiegłym roku zostały poczynione 
pewne działania w  tym roku nie mam takiej moŜliwości. Komisja ruchu drogowego jest to 
ciało pomocnicze jest powoływane dla zarządcy drogi z udziałem przedstawicieli zarządcy 
dróg powiatowych, jako organu nadzorczego taki jest obowiązek ustawowy. Niema 
przeciwwskazań, Ŝeby poszczególni przedstawiciele rady miasta uczestniczyli w konkretnych 
sprawach, niema wymogu takiego, aby był to członek stały. Sprawa ustawienia znaku 

na ul. Zwycięstwa wystąpiliśmy do Powiatowego Zarządu Dróg w tej sprawie. Utwardzenie 
ul. Moniuszki takie pismo zostało wystosowane do mieszkańców, Ŝe w tym roku niema 
środków na inwestycję z prawdziwego zdarzenia, natomiast moŜemy przy uŜyciu materiałów 
które posiadamy z odzysku utwardzić tą drogę. Sprawa wysypiska przy Oś. Musiała 
zajmiemy się tą sprawą. Chciałbym aby rada zastanowiła się nad rozwiązaniem dotyczącym 
obowiązkowego posiadania kontenera przez właścicieli garaŜy. Sprawa drzewa wiśniowego  
przy ul. Trznadla sprawdzimy do kogo to naleŜy. Lampy na ul. Miłej, umowa została 
podpisana między ENIONEM a spółdzielnią Saturn na dostawę energii do tego obwodu 
oświetleniowego.  
 
Burmistrz Teresa Kosmala: Jest w przygotowaniu projekt uchwały dotyczący podatku  
od śmieci, wybranie jednej firmy dla całego miasta. 
 
Kierownik wydziału Gospodarki: Nieruchomościami Agnieszka Nowak : Niema decyzji 
wywłaszczeniowej na nazwisko Malinowski. JeŜeli jest to działka o, której ja myślę to 
była przedmiotem obrad sesji w ubiegłym roku. Dotyczyło to sprzedaŜy przez Gminę działki 
była tam odmowa ze względu na fakt, Ŝe biegnie tam ciepłociąg. 
 
Prezes TBS Wiesław Krzysiek: Nić ciepłownicza na ul. 17 Lipca jest to kontynuacja 
tego co wspólnota rozpoczęła w tamtym roku i tam ciepło jest dostarczane teraz jest juŜ 
umowa z PEC i będzie wykonane przyłącze do bloków nieparzystych ul. 17 Lipca. Sklepy 
które maja być podłączone do instalacji, to naleŜy do dzierŜawców sklepów. Informacje  
dotyczące zarządzania budynkami, są przygotowane, kaŜdy budynek będzie miał taką tablicę. 
 
Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Boisko przy szkole nr. 7, kosztorys od rzeczoznawcy  
dostaliśmy bardzo wysoki, nie mamy na to pieniędzy i szukamy tańszego rzeczoznawcy. 
W gimnazjum będzie otwarty punkt przedszkolny, nie przedszkole w tym roku szkolnym nie 
będzie on dotowany z miasta, poniewaŜ zgodnie z ustawą jeszcze nie na to czas. 
 



Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 

      3.   Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

 
 
Burmistrz Teresa Kosmala: W regulaminie organizacyjnym Urzędu Miejskiego w Czeladzi 
oraz w regulaminie wynagradzania pracowników przyjętym przez poprzedniego Burmistrza 
zarządzeniem zarówno jest stanowisko doradcy jak i asystenta. Uprawnieniem burmistrza 
jest przyjmowanie do pracy takich pracowników jacy mu są potrzebni w trybie ustawy  
o pracownikach samorządowych i kodeksie pracy. Doradcę burmistrz, wójt kaŜdego miasta 
przyjmuję na podstawie umowy o pracę, bez konieczności organizowania konkursu. Doradcę 
przyjmuję się na okres kadencji. Pan Andrzej Świątek został zatrudniony w celach aktywizacji 
majątku, nie jest to nic nowego. Zarówno pewno pan Oczkowicz jak i pan Gawroński znają 
pana Zygmunta Machnika byłego wojewodę członka SLD, który dwa lata temu wygrał 
konkurs w mieście na stanowisko inspektora do spraw aktywizacji majątku Gminy. Długo na 
tym stanowisku nie pracował, chyba 3 lub 4 miesiące nie wiem dlaczego nie mam takiej 
informacji, czy dlatego, Ŝe zgłaszając się do konkursu nie wiedział co to jest aktywizacja 
majątku Gminy, czy moŜe otrzymał lepszą pracę, poniewaŜ prace zmienił zwolnił się i na tym 
stanowisku inspektora jest wakat. UwaŜam, Ŝe takie doradztwo jest bardzo potrzebne, jak 
wykorzystujemy ten majątek jak moŜemy jeszcze lepiej wykorzystać majątek gminy, aby 
mieć jeszcze większe korzyści. Sięgnę do dokumentów, sprawdzę jak to wyglądało, jaki 
zakres czynności miał pan Zygmunt Machnik, co w tym czasie zrobił. W regulaminie 
wynagradzania pracowników przyjętym zarządzeniem jest kwota od 2000 do 5000 zł 
choć w rozporządzeniu dotyczącym wynagrodzeniu jest podana tylko kwota minimalna  
2000 zł, takŜe maksymalna kwota nie jest określona. Przedstawię całej radzie wynagrodzenia  
wszystkich pracowników w Urzędzie Miasta. Pan Andrzej Świątek ma pensję w wysokości 
5000 brutto, kierownicy mają po 8000 brutto. 
 
Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Burmistrz Teresa Kosmala odczytuje dyplomy i świadectwa uprawnień pana Andrzeja 

Świątka 
3. Radna Zofia Bazańska 
4. Radca Prawny Borys Budka 

 
dot. pkt. 6 - porządku obrad sesji 

 
 
Mieszkaniec Tadeusz Maj: Kto ubezpieczy te dzieci, które doznają kontuzji na treningu. 
Bardzo duŜe koszty związane z odnowieniem Rynku w Czeladzi. Proszę o kontrolę 
przetargów jakie się odbyły na wykonane pracę. Sprawa drogi ul. Spółdzielczej nad 
rurociągiem kanalizacyjnym połoŜony jest rurociąg gazowy albo wodny. Nieszczelne 
studzienki na ul. Spółdzielczej. Sprawa zieleni na ul. Spółdzielczej, bardzo wysokie drzewa 
gałęzie sięgają do szyb. Plac pokopalniany, który ma być przeznaczony na budownictwo 



ten teren się nie nadaję, topografia tego terenu będzie więcej kosztować jak wybudowanie 
bloku, zrobić tam park. Św pamięci pan Śmigrodzki pracował tutaj – prowadził ewidencję. Ja 
jako sąsiad i pracownik jednocześnie jednego zakładu, prosił mnie nie widząc tydzień przed 
śmiercią, przekazał mi wiadomość taką, pan Oczkowicz był członkiem Wojskowej Rady 
Miejskiej Ocalenia Narodowego w Czeladzi. Towarzysza Oczkowicza widziałem kilka razy, 
jak byłem w urzędzie jak towarzysz Oczkowicz tam był. Internowanie opozycji – chodzi o to, 
Ŝe jak on pracował nie chciał mieć nieprzyjemności tutaj i przekazał mnie, powiedział, Ŝe 
jeŜeli będę miał okazję proszę na sesji Rady Miejskiej poruszyć ten temat. Syn jego był 
współzałoŜycielem opozycji w ENERGOPOLU przy. ul. Wojkowickiej po ogłoszeniu stanu 
wojennego 11 grudnia, został internowany, nie pomogły zaświadczenia lekarskie, nie pomógł 
wypis ze szpitala prośba płacz Ŝony i dzieci. Został zabrany i wywieziony na stadion do 
Będzina około godz. 1 w nocy, ostatni transport odszedł o godz. 10 dnia 12 grudnia pod 
gołym niebem, ludzi zabierali tak jak byli ubrani. 12 Grudnia jadąc do pracy w autobusie 
słyszałem osobiście pana Górasa i innych ale my im do nie dokończę więcej. Panie 
Oczkowicz w imieniu nieŜyjącego, który mi przekazał a pan był w to zamieszany, oszczędź 
pan towarzyszu Oczkowicz wstydu odejdź pan z honorem i złóŜ pan mandat za ten czyn, 
młody chłopak poszedł na tamten świat, matka zmarła ojciec zmarł mnie przekazał tydzień 
przed śmiercią, tą wiadomość. 
 
Radny Władysław Oczkowicz: Przykro mi, Ŝe pan w tym wieku mówi o rzeczach o których 
chyba sam nie ma pojęcia, ja tym bardziej. Nie poczuwam się do Ŝadnej winy, honoru na tyle 
mam Ŝe, jakby taka sytuacja się wydarzyła to by mnie tutaj nie było. Szkoda, Ŝe powiela pan 
rzeczy które są nieprawdziwe, nie mają nic wspólnego z moim Ŝyciem, mój Ŝyciorys jest 
oficjalny i publicznie znany. 

Mieszkaniec Tadeusz Maj: Proszę Pana, bardzo pana przepraszam osobiście pana widziałem 
z mundurowymi w pokoju po lewej stronie, tylko nie wiem czy na pierwszym piętrze, czy na 
drugim. Widziałem pana osobiście a pan Śmigrodzki tutaj pracował i pan Śmigrodzki nie 
chciał mieć konfliktu bo pan był z -ca Naczelnika, jakby pan Jerzy mgr Jerzy Ŝył to by 
potwierdził Ŝe pan był i proszę się teraz nie wymigiwać. Współpracował pan ze słuŜbą, która 
niszczyła opozycję, a dzisiaj opozycja jest przy władzy, to co mi powiedział, mój sąsiad mój 
przyjaciel mój kolega i ja pana widziałem kilka razy tu w urzędzie jest to prawdą. 
 

 

Mieszkanka Budna: Odkąd wprowadziłam się do nowego mieszkania, mam problem  
z piecem z którego ulatnia się dym, śmierdzi w całym domu, ponadto sąsiedzi  
kradną mi prąd podłączając się do mojego licznika. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Mieszkanka z ul. Grodzieckiej zgłaszała mi problem związany z zalewaniem ściany frontowej 
od balkonu, ściana jest pokryta grzybem. 
 
Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Dyr. MZGK Robert Szczupider  
2. Mieszkaniec Tadeusz Maj 
3. Burmistrz Teresa Kosmala 
4. Radny Janusz Gątkiewicz  

 



Prezes TBS Wiesław Krzysiek : Mieszkanka zgłaszała, tą sprawę, jest mokra ściana 
nie jest to zaciekanie z dachu nie jest to niechęć naprawienia czegokolwiek, bardziej wynika 
to z tego powodu, Ŝe budynek obok jest ocieplony i lokatorzy tego budynku teŜ chcą 
ocieplenia, remont balkonów jest ustalony na okres przyszłego roku. 
 
 
Z –ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Janusz Gątkiewicz 

Przechodzimy do kolejnego punktu 
 
 

dot. pkt. 7 - porządku obrad sesji 

 
ppkt.1 

 

Projekt uchwały w sprawie Zmian w budŜecie miasta na 2011r. 
 

Temat omawia Skarbnik Urszula Polak – Wałek 
 

Głosowanie imienne 

 

głosów za 15 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 0 

 

 

ppkt.2 

 

Projekt uchwały w sprawie wstąpienia kandydata w miejsce radnego, którego mandat wygasł. 
 

Głosowanie imienne 

 

głosów za 15 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 0 

 

Z –ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Janusz Gątkiewicz 

Odczytuje rotę ślubowania 

 

Głosowanie imienne 

 

głosów za 15 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 0 

 

ppkt.3 

 

Projekt uchwały w sprawie zaktualizowanego Programu Rewitalizacji Obszarów Miasta 
Czeladzi na lata 2009- 2015. 
 

Radny Marian Kita odczytuję ulotkę wyborczą Radnego Mirosława Kędzierskiego 



 

Temat omawia Kierownik wydziału Rozwoju i Polityki Przestrzennej Zofia Gajdzik 
 
Dyskusja  
W dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Irena Owczarz 
2. Kierownik wydziału Rozwoju i Polityki Przestrzennej Zofia Gajdzik 
3. Burmistrz Teresa Kosmala 

 
Głosowanie imienne 

 

głosów za 17 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 0 

 
Z –ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Janusz Gątkiewicz 

Zgłaszam wniosek o zmianę porządku dot. zmiany kolejności pkt. aby zamienić pkt. 4 na 5 a 
5 na 4 
  
Głosowanie  
 
za oczywistą większość radnych 
przeciw  
wstrzymujące 
 

ppkt. 4 

 

Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu ds. opiniowania wniosków kandydatów do 
nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź oraz wniosków kandydatów do 
nagrody Miasta Czeladź. 

 

Głosowanie imienne 

 

głosów za 16 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 0 

 

ppkt.5 

 
Projekt uchwały w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów  
i nagród sportowych oraz ich rodzaju i wysokości za osiągnięte wyniki sportowe 
 
Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Andrzej Mentel : Odczytuje 
naniesione poprawki na projekt uchwały  
 
Dyskusja  
W dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Teresa Kocot 



2. Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Andrzej Mentel 
3. Burmistrz Teresa Kosmala 

 
Głosowanie za zmianami przedstawionymi przez Przewodniczącego Komisji Edukacji 
Kultury i Sportu Andrzeja Mentla  

 

 

głosów za 15 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 1 

 

Głosowanie imienne uchwały z przyjętym wnioskiem 

 

głosów za 15 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 2 

 

ppkt.6 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu komisji Finansowo – BudŜetowej na 
2011 rok. 
 

Głosowanie imienne dot. poprawek 

 

głosów za 16 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 1 

 

Głosowanie imienne uchwały  

 

głosów za 17 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 0 

 

ppkt.7 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Czeladzi na  pierwsze 
półrocze 2011 roku. 
 

Radny Ireneusz Gawroński: składa wniosek dot. dotacji dla szkół, przedszkoli gimnazjów 
 

Głosowanie wniosku 

 

głosów za 14 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 2 

 

Głosowanie imienne uchwały  

 

głosów za 17 



głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 0 

 

 

 

 

 

Radna Zofia Bazańska : proszę o 5 minut przerwy 

 

 

Z –ca Przewodniczącej Rady Miejskiej   Janusz Gątkiewicz 

Ogłaszam 5 minut przerwy 
 

Wznawiam obrady po przerwie 
ppk.8 

 
 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy działki nr131 k.m. 20 o pow. 207m 2 połoŜonej przy ul. 
Bytomskiej w Czeladzi. 
 

Głosowanie imienne uchwały  

 

głosów za 1 

głosów przeciw 13 

głosów wstrzymujących 1 

 

 

ppkt.9 

 

 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Borowej w Czeladzi 
oznaczonej nr działki 32/1 k.m. 45 o pow. 372m 2.

 

 

Głosowanie imienne uchwały  

 

głosów za 14 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 0 

 

 

ppkt.10 

 

 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Sienkiewicza w 
Czeladzi składającej się z działek  gruntu nr 65/18 i 65/25 k.m. 59 o pow. Łącznej 538m2 
wraz z udziałem w prawie własności działek gruntu stanowiących drogę  wewnętrzną. 

 

Głosowanie imienne uchwały  

 

głosów za 14 



głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 3 

 

ppkt.11 

 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Sienkiewicza w 
Czeladzi składającej się z działek  gruntu nr 65/12 k.m. 59 o pow. Łącznej 562m2 wraz z 
udziałem w prawie własności działek gruntu stanowiących drogę  wewnętrzną. 
 

Głosowanie imienne uchwały  

 

głosów za 17 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 0 

 

 

ppkt.12 

 

 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Sienkiewicza w 
Czeladzi składającej się z działek  gruntu nr 65/13 i 6/7 k.m. 59 o pow. Łącznej 651m2 wraz z 
udziałem w prawie własności działek gruntu stanowiących drogę  wewnętrzną. 
 

Głosowanie imienne uchwały  

 

głosów za 17 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 0 

 

 

ppkt.13 

 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Sienkiewicza w 
Czeladzi składającej się z działek  gruntu nr 65/11  k.m. 59 o pow. Łącznej 561m2 wraz z 
udziałem w prawie własności działek gruntu stanowiących drogę  wewnętrzną. 
 

Głosowanie imienne uchwały  

 

głosów za 17 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 0 

 

ppkt.14 

 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Sienkiewicza w 
Czeladzi składającej się z działek  gruntu nr 65/20 , 65/26,65/29 k.m. 59 o pow. Łącznej 
464m2 wraz z udziałem w prawie własności działek gruntu stanowiących drogę  wewnętrzną. 
 
 
Głosowanie imienne uchwały  



 

głosów za 13 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 4 

 
 

ppkt.15 

 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Sienkiewicza w 
Czeladzi składającej się z działek  gruntu nr 65/16 k.m. 59 o pow. Łącznej 503m2 wraz z 
udziałem w prawie własności działek gruntu stanowiących drogę  wewnętrzną. 
 

Głosowanie imienne uchwały  

 

głosów za 13 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 4 

 

ppkt.16 

 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy działki nr 61 k.m. 21 o pow 197 m2    połoŜonej przy ul. 
Podwalnej w Czeladzi.    
 

Głosowanie imienne uchwały  

 

głosów za 2 

głosów przeciw 13 

głosów wstrzymujących 2 

 

 

ppkt.17 

 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Będzińskiej w 
Czeladzi oznaczonej nr działki 121 k.m. 25 o pow. 3540 m2

. 

 

Temat omawia Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak 
 

 

Głosowanie imienne uchwały  

 

głosów za 17 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 0 

 

ppkt.18 

 

Projekt uchwały w sprawie zamiany części działki nr 65/5 k.m. 59 połoŜonej przy. ul. 
Sienkiewicza będącej własnością osób fizycznych na działkę nr 6/4 k.m. 59 połoŜoną przy ul. 
Sienkiewicza stanowiącą własność Gminy Czeladź. 
 



Temat omawia Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak 
 
Głosowanie  

 

za - oczywista większość radnych 

przeciw 

wstrzymujących 

 

 

 

 

 

 

ppkt.19 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia dzierŜawy części działki nr 147/12 k.m. 13 o pow. 
324 m 2 połoŜonej  przy ul. Kombatantów w Czeladzi. 
 
Głosowanie  

 

za - oczywista większość radnych 

przeciw 

wstrzymujących 

 
ppkt.20 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy działek nr : 11, 12, 13, 14 k.m 60  
oraz działek nr: 6,7,8,9 k.m. 61 o łącznej pow. 6461 m2  połoŜonych przy trasie szybkiego 
ruchu DK- 86 w Czeladzi. 
 

Głosowanie  

 

za - oczywista większość radnych 

przeciw 

wstrzymujących 

 

ppkt.21 

 

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przedłuŜenie na czas nieoznaczony umowy 
dzierŜawy nieruchomości połoŜonych w Czeladzi przy ul. Katowickiej, Będzińskiej, 
Sportowej, ul. Wiejskiej, Betonowej i w pobliŜu ul. Przełajskiej i Grodzieckiej o łącznej pow. 
40 464m 2  

 

Głosowanie  

 

za - oczywista większość radnych 

przeciw 

wstrzymujących 
 

 



ppkt.22 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 272/4 k.m. 13 o pow. 
225m 2 połoŜonych przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  

 

za - oczywista większość radnych 

przeciw 

wstrzymujących 

 

 

 

ppkt.23 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia dzierŜawy  części działki nr 1/7 k.m 45 o pow. 
210m2 połoŜonej przy ul. Sikorskiego w Czeladzi. 

 

Głosowanie  

 

za - oczywista większość radnych 

przeciw 

wstrzymujących 

 

ppkt.24 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 54/1 k.m. 13 
opow. 278  m2 połoŜonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
 

Głosowanie  

 

za - oczywista większość radnych 

przeciw 

wstrzymujących 

 

 

ppkt.25 

 

Projekt uchwał w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 54/1 k.m. 13 
opow. 278  m2 połoŜonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  

 

za - oczywista większość radnych 

przeciw 

wstrzymujących 

 
ppkt.26 

 
 



Projekt uchwały w sprawie umowy dzierŜawy części działki nr 26 k.m. 31 o pow. 15 m 2 

połoŜonej przy ul. Legionów w Czeladzi. 
 

Głosowanie  

 

za - oczywista większość radnych 

przeciw 

wstrzymujących 

 

ppkt.27 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 1/2, 1/3 i 94/21 
k.m. 19, o łącznej pow. 1831m2  połoŜonych przy ul. Staszica w Czeladzi. 
 

Głosowanie  

 

za - oczywista większość radnych 

przeciw 

wstrzymujących 

 

 

 

dot. pkt. 9 – porządku obrad sesji 

 

 

Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Rady Ireneusz Gawroński 
2. Skarbnik Miasta Urszula Polak Wałek 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Dziękuję wice przewodniczącemu za prowadzenie części obrad sesji 
 

Odczytuje pismo Komisji Rewizyjnej dot. rozpoczęcia kontroli wydatków inwestycyjnych 
jednostek budŜetowych 
 
Informuje o piśmie dot. średniego wynagradzania nauczycieli  
 
Odczytuje pismo Kancelarii Radców Prawnych Korczyński Grochalski dot. uniewaŜnienia 
zamówienia publicznego 

 

Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Burmistrz Teresa Kosmala 
2.   Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

 

Odczytuje pismo z Prokuratury Rejonowej w Jaworznie dot. niedopełnienia obowiązków 



przez Burmistrza Miasta Marka Mrozowskiego 
 

Odczytuje pismo MZGK dot. regulaminu utrzymania czystości w mieście 
 

Odczytuje pismo MZGK kierowane Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad  
dot. analizy działania sygnalizacji świetlnej na skrzyŜowaniu ul. Staszica i Maja  
 
Odczytuje pismo MZGK dot. parkingu przy sklepie Biedronka 
 
Odczytuje pismo MZGK kierowane do Powiatowego Zarządu Dróg dot. poprawy 
widoczności na skrzyŜowaniu ul. Tuwima i ul. Grodzieckiej 
 
Odczytuje pismo MZGK kierowane do Powiatowego Zarządu Dróg dot. moŜliwości wyjazdu 
w lewo z parkingu przy ul. Bytomskiej  
 
Odczytuje pismo Miejskiego Zespołu Szkół w Czeladzi kierowane do Rady Miejskiej  
dot. moŜliwości sfinansowania nagrody na konkurs poezji religijnej  
 
Odczytuje informację dla Komisji Rewizyjnej i Komisji Finansowo – BudŜetowej dot. 
sprawozdania z wykonania budŜetu  
 
Odczytuje pismo MZGK kierowane do StraŜy Miejskiej dot. zdyscyplinowania pouczenia 
administratorów Osiedla przy ul. Betonowej o, rzetelniejsze dbanie o podległy teren  
 
Odczytuje pismo MZGK kierowane do Urzędu Miasta w Sosnowcu dot. nielegalnego 
wysypiska śmieci i odpadów  
 
Odczytuje pismo kierowane do wojewody na wniosek radnych dot. zatrudnienia pana Jakuba 
Szurdygi na stanowisku zastępcy burmistrza 
 
Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Burmistrz Teresa Kosmala 
2. Radny Mirosław Kędzierski 

 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Kolejna sesja odbędzie się 31 marca 2011 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Zamykam VI sesję Rady Miejskiej 
 
 
 
 
protokołował         Przewodnicząca 
Krystian Załęczny         Rady Miejskie w Czeladzi  
          Jolanta Moćko 


